

河北钛通滤清器有限公司 HEBEI TAITURN FILTER CO., LTD.

Filter Technology Heart Yearning

芯科技·心向往









HEBEI TAITURN FILTER CO., LTD.

ADD: North Side, East Huanghe Road, Shenzhou City,Hebei Province, China
Tel: +86-318-5198111 Fax: +86-318-5292662
Email: taiturn@taiturnfilter.com Web: Http://www.taiturnfilter.com





河北钛通滤清器有限公司

地址:河北省深州市黄河东路北侧 电话:0318-5190222 邮箱:taiturn@taiturnfilter.com

传真:0318-5290180 网站:Http://www.taiturnfilter.com



HEBEI TAITURN FILTER
HEBEI TAITURN FILTER



About us

关于我们

Hebei Taiturn Filter Co., Ltd. is a professional filter manufacturer, mainly engaged in the R&D, production and sales of filters for passenger cars, commercial vehicles and engineering machinery. Company covers an area of 123,000 square meters of production base and R&D center, 3 South Korea fully automatic production lines, many advanced experimental instruments and testing equipments, and passed the ISO/TS16949 quality management system certification.

By the end of 2018, the company will set up 3 air filter production lines for Passenger car, commercial vehicles/engineering machinery, 2 lines of oil filter and fuel filter. Expected to produce 60 million pcs per year, annual output value will be 185 million dollars.

河北钛通滤清器有限公司是一家专业的滤清器制造商,主要从事乘用车、商用车及工程机械使用的滤清器研发、生产与销售。公司拥有占地面积123,000平方米的生产基地暨研发中心、3条韩国全自动生产线,众多先进的实验仪器及检测设备,并通过了ISO/TS16949质量管理体系认证。

至2018年底,公司将建立商用车/工程机械空滤生产线、乘用车PP、PU生产线3条,机油、燃油滤清器生产线 2 条,预计年产量 6000 万支,年产值 12 亿元。





























HEBEI TAITURN FILTER
HEBEI TAITURN FILTER



Main Product

主要产品

Hebei Taiturn Filter Co., Ltd. has an independent research and development center, hired a well-known filter engineer from Germany, gathered a group of professionals engaged in filter development for many years, focused on providing customers with excellent engine filtration technology and related product.

Our Business scope include:

- A Oil filters, fuel filters, air filters and cabin air filters for passenger cars, commercial vehicles and construction machinery.
- B Punching parts for filters
- C OEM product production

河北钛通滤清器有限公司建立了独立研发中心、拥有一支专业的 技术研发团队,聚集了一批多年从事滤清器产品研发的专业人才,致 力于为客户提供优良的发动机过滤技术及相关产品。

公司经营范围包括:

- A 乘用车、商用车及工程机械所用的机油滤清器、燃油滤清器、空气滤清器 和空调滤清器。
- B 各类滤清器冲压配件
- C 主机配套、OE代工









Extreme Security

极致安全

- ISO/TS16949 Certified Company
- Filter industry experts
- Standardized Product Development Control Program
- Have the ability to filter experiments with ISO and SEA standards
- 100% Product detection rate
- High precision Punching equipment and automatic assembly line
- ISO/TS16949认证企业
- 。 滤清器行业资深专家
- 标准化产品开发控制程序
- 具备ISO和SEA标准的过滤实验能力
- 100%产品检测率
- 高精度冲压设备及全自动组装生产线









Market & Partners

市场与伙伴

At present, Hebei Taiturn Filter Co., Ltd. has established a mature sales network in China, with products covering all provinces and cities in the China, and has established cooperative relations with many famous engine manufacturers.

Internationally, Taiturn filter have established sales networks in more than 20 countries including the United States, Germany, Italy, Mexico, Chile, Turkey, Egypt, and Pakistan.

目前,钛通已在国内建立了成熟的销售网络,产品覆盖全国各省市,并与众多知名主机厂家建立了合作关系;

国际方面,钛通滤清器已在美国、德国、意大利、墨西哥、智利、土耳其、埃及、巴基斯坦等20余个国家建立了销售网络。





Technology Partners

技术合作伙伴



Bonavista

中国各重要汽车研究院、所 (同步开发)

Equipment Supply Partners

设备供应伙伴







Raw Material Supply Partners

原材料供应伙伴

















